

# 华宝国际来华留学管培生招聘简章

HUABAO GLOBAL INTERNATIONAL MANAGEMENT TRAINEE RECRUITMENT

## 一、华宝简介 (Huabao Introduction)

华宝国际控股有限公司成立于 1996 年，2006 年在香港联交所上市 (00336.HK)，核心业务包括香精（烟用、食品用、日用）、香原料、烟草原料及材料（再造烟叶、膨胀烟梗、卷烟新材料等）和调味品业务的研发、生产、销售和服务。华宝国际以消费者需求为核心、以技术创新为动力，坚持“同心多元化”发展战略，现已发展成为一家现代化、国际化的跨国企业集团。

Huabao International Holdings Limited was established in 1996 and listed on Hong Kong Stock Exchange (00336.HK) in 2006, **with major business in R&D, production and sales of flavours and fragrances (for tobacco, food and personal care), aroma raw materials, tobacco raw materials and ingredients (including RTL, expanded stems and innovative tobacco materials) and condiments.** With customer demands as the core and technological innovation as the motivation, Huabao insists the development strategy of “Concentric Diversification” and has become a modernized and internationalized multinational conglomerate.

## 二、校招岗位(Campus Recruitment Positions)

市场营销类 MARKETING

发展方向：国际市场主管 MARKETING SUPERVISOR

### 岗位描述：

1、参与公司市场拓展、业务营销及客户维护工作；

- 2、协助评估客户需求，制定优势解决方案，促成项目合作，完成营销及市场开拓目标；
- 3、协助开展市场调研及分析工作。

**招聘要求：**

- 1、应届或往届中国高校印尼、新加坡、马来西亚籍留学生，本科及以上学历；
- 2、熟悉英文、中文及印尼语，英语可作为工作语言；
- 3、对市场营销工作感兴趣，可以投入时间和精力；
- 4、具有良好的沟通协调能力、快速学习能力和适应能力，在校期间担任过学生干部者优先。

- JD:**
- 1.Participate in market development, business marketing and customer maintenance;
  - 2.Assist in assessing customers' needs, developing advantageous solutions, facilitating project cooperation, and accomplishing marketing and goals of market development;
  - 3.Assist in market research and analysis.

- REQ:**
1. Indonesian (Singapore, Malaysia) citizen graduated from PRC universities with bachelor degree or above ;
  2. Proficient in English, Chinese and Indonesian, using English as working language;
  3. Interested in business marketing, willing to devote time and energy;
  4. Have good communication and coordination ability, quick learning ability and adaptability, and have served as student cadre in school is preferred.

**薪酬：面议** Salary Negotiable

**联系方式(Phone):** 13433567504

**微信 (WeChat) :** 13433567504

**公司地址(Address):** 深圳市宝安区海纳科技大厦 11 楼